
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2015-11-23 

 
Närvarande: Marie Andersson, ordförande, Lina Karlsson, vice ordförande, Carina Björk, sekr. 

Per Krabbe, kassör. 
Frånvarande: Tord Hansson, ledamot, Ida Nilsson, suppleant, Joakim Kjellgren, suppleant 

 

§ 113. Öppnande Ordföranden Marie Andersson hälsade de närvarande välkomna  

och förklarade mötet öppnat. 

§ 114. Kallelsen Godkändes. 

§ 115. Dagordningen Godkändes. 

§ 116. Föregående mötesprotokoll Godkändes. 

§ 117. Kommunen Inget.   

§ 118. Inkomna skrivelser, Inget.  

§ 119. Avsända skrivelser, 71 st. utskickade inbjudningar till julbordet tillsammas med 

julhälsning, 1 st. anmälan till en instruktörsutbildning- specialsök.  

Svar på förfrågan om Hässleholms BK har möjlighet att hyra ut klubbstuga och appellplan 

vid tävling och vilka faciliteter klubben har. Svar ja. 

§ 120. Rapport Kassör, Inget större. 

§ 121. Rapport R U K, Inget. 

§ 122. Rapport H U K, 11st kurser startar i vår. Lina Karlsson slutar och ersättare söks. 

§ 123. Rapport Tävl. kommittén, Diskussioner förs ang. priser på tävlingar. 

§ 124. Rapport Tjänstehund Inget. 

§ 125. Rapport Kök/Servering, Kökets fläkt är klar. 

§ 126. Rapport Stuga/Tomt, Ny brevlåda är inköpt. Underlaget på parkeringen är vidgjort, Larm 

installerat på Agilityboden. Vikvägg är beställt till den stora lektionssalen. 

Vår stora toalett kommer att delas och vi får totalt 3st toaletter. Per Krabbe har hand om 

projektet. Stugan städas inte i december och januari. 

 

§ 127. Uthyrning stuga: 23/4 Uppfödarutbilning Nordskånska Kennelklubben, 17/1 Springer 

Spaniel klubben. 

§ 128. Rapport Hemsidan(ny post), Inget. Klubbens Face boksida: Lina ser över behörigheter och 

vilka som ska ha tillgång. 

§ 129. Verksamhetsplan, Inget 

§ 130. Övrig information, Inköpt priser i form av hundleksaker m.m. när Förmedlings 

Centralen hade utförsäljning p.ga byte av leverantör (halva priset). 

 

§ 131. Nästa styrelsemöte 2016-01-18 – flyttat till 2016-01-20. 

§ 132. Avslut Ordförande Marie Andersson tackade de närvarande för visat intresse och förklarade 

mötet avslutat. 

Vid protokollet 

 

___________________ _____________________ 

Carina Björk, sekr. Marie Andersson, ordf. 


